جمال محيسن عليوى الركابي

معلومات

التولد: 1-7-1979

الحالة الاجتماعية: متزوج

الجنس: ذكر

- الهاتف: 9647827224005+
- الإيميل: jamal.mohsin2@gmail.com
 - العنوان: النصرية، ذي قار، العراق



Information

Phone: +9647827224005

Email: jamal.mohsin2@gmail.comAddress: Nasiriyah City, Thi-Qar, Iraq

Jamal Mohaisn Olaiwi Alrikabi

ملفي الشخصي



SUMMARY

Date of birth: 1/7/1979

Gender: Male

Marital status: Married

المؤهلات التعليمية



EDUCATION

- ماجستير علوم في علوم الحاسوب بمعدل 84 (تقدير جيد جدا) من كلية التربية للعلوم الصرفة في جامعة ذي قار، 2021.
- بكالوريوس علوم في علوم الحاسوب بمعدل 73 (تقدير جيد) من كلية العلوم في جامعة ذي قار، 2006.
- M.Sc. in Computer Science, with an Average (84) out of 100 (Very Good grade), College of Education for Pure Science, University of Thi-Qar, Iraq, 2021.
- B.Sc. in Computer Science, with an Average (73.41) out of 100 (Good grade), College of Science, University of Thi-Qar, Iraq, 2006.

خيرات العمل



EXPERIENCE

- العمل كمساعد باحث في مختبرات قسم علوم الحاسوب كلية العلوم جامعة ذي قار من عام 2007 إلى عام 2012 لتدريس المحضرات العملية المتعلقة بعلوم الحاسوب، مثل: البرمجة المهيكلة، البرمجة الاجرائية، شبكات الحاسوب، أنظمة التشغيل، الذكاء الاصطناعي، برمجة الإنترنت.
- العمل كمساعد باحث في مخترات قسم علوم الحاسب- كلية التربية للعلوم الصرفة- جامعة ذي قار من عام 2012 إلى عام 2019 لتدريس المحاضرات العملية المتعلقة بعلوم الحاسب مثل: المترجمات، معملية الحاسوب، رسومات الحاسوب، البرمجة المهيكلة، البرمجة الاجرائية.
- العمل كمدرس مساعد في قسم علوم الحاسوب- كلية التربية للعلوم الصرفة- جامعة ذي قار من عام 2021 حتى الآن لتدريس المحضرات النظرية والعملية الخاصة بعلوم الحاسوب المرمجة المهيكلة، أمن الحاسوب، معالجة الصور الرقمية وغيرها.
- العمل في عدة وظائف إدارية في جامعة ذي قار منذ التخرج في عام 2006 مثل: مدير وحدة الحاسوب والمعلوماتية ومدير وحدة الوثائق في كلية العلوم، مدير وحدة الانترنت في كلية التربية للعلوم الصرفة.

- Worked as a research assistant in the laboratories of the Computer Science Department, College of Science, University of Thi-Qar from 2007 to 2012 teaching practical lectures related to computer science, such as: structured programming, object-oriented programming, computer networks, operating systems, artificial intelligence, and internet programming.
- Worked as a research assistant in the laboratories of the Computer Science Department, College of Education for Pure Sciences, University of Thi-Qar from 2012 to 2019 teaching practical lectures related to computer science such as: compilers, computer architecture, computer graphics, structured programming, object-oriented programming.
- Worked as an assistant teacher in the Computer Science Department, College of Education for Pure Sciences, University of Thi-Qar from 2021 until now, teaching theoretical and practical lectures related to computer science, structured programming, computer security, digital image processing and others.
- Worked in several administrative positions at the University of Thi-Qar since graduation in 2006, such as: Director of the Computer and informatics Unit and Director of the Documentation Unit at the College of Science, Director of the Scientific Journal and Director of the Internet Unit at College of Education for Pure Sciences.

LANGUAGES اللغات

- **اللغة الام:** العربية
- اللغات الأخرى: الإنكليزية
- Mother Language: Arabic.
- Other Languages: English/Good.